
Notulen Algemene ledenvergadering R4 club Nederland

12 maart 2023, 14:00 u Renault 4 kwartier Beneden Leeuwen

Aanwezig:
bestuur:
Hans de Heer, Ruud Schroder (penningmeester), Johan Tromp (secretaris en vervangend
voorzitter

afwezig:
Mark Spoelstra (voorzitter)

Fysiek aanwezige leden:
Joop en Hanneke Obbink, Igor Stuifzand, Aart ‘t Lam, Mattieu en Marijke Notten,
Frans Schothorst, Nicklas van Donk, Rene Yntema, Ilona en Leo Stolk, Rob van den Burg,
Eric Blok, Levi, Jan Verbeek, Douwe Osinga, Fred Jeroensen, Vincent van Herikhuizen
Matthijs van Holstijn, Bob van Hees, John van de Water

Afwezig met afmelding:
Loic Meltzer, Age Tromp, Louis Boudon,

Online aanwezige leden:
Arend Versteege, J.P. Witteveen, Richard Draaier

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezige leden van harte welkom.

2. Vaststelling van de Agenda
Er zijn geen aanvullende punten, de opgestelde agenda wordt vastgesteld.

3. Inkomende stukken
Voor deze vergadering zijn geen inkomende stukken

4. Vaststelling notulen van de ALV van 2022
Door een technische storing zijn de geuploade notulen niet voor iedereen raadpleegbaar in
het ledengedeelte van de website. Besloten wordt om de notulen vast te stellen bij de
volgende ALV.

5. Bestuurszaken

a. Rooster van aftreden

De termijn van Mark Spoelstra loopt af.
Johan Tromp (secretaris) is 2 jaar bestuurslid en in principe nog twee jaar
bestuurslid

De termijn van Ruud Schroder is vorig jaar af afgelopen.



b. Mark de voorzitter heeft aangegeven na een extra jaar te zijn aangebleven niet meer
beschikbaar te zijn als voorzitter door gewijzigde privéomstandigheden.
Ruud heeft aangegeven bereid te zijn zich nog 1 jaar als penningmeester in te
zetten, dit mede gelet op de lopende complexe zaken die momenteel spelen ten
aanzien van de onrust bij de belastingdienst met betrekking tot de mogelijke
verplichting voor afgifte BTW (BTW plichtig).

c. Er wordt een oproep gedaan voor aanmelding tot bestuurslid. Hieruit blijkt dat er
geen kandidaten zijn.

d. Loic Meltzer heeft al eerder aangegeven bereid te zijn zitting te nemen in het bestuur.
Loic stelt zich, door afwezigheid door andere verplichtingen, via een mail voor.
Zonder verdere hoofdelijke stemming wordt Loic aangesteld als bestuurslid.

6. Secretaris

Een zijn geen verdere mededelingen
Het woord wordt gegeven aan Joop Ubbink (ledenadminstratie):
Het aantal leden bedroeg vorig jaar 509. 30 leden hebben hun lidmaatschap
opgezegd en er zijn inmiddels 58 leden bijgekomen, waarmee het totaal aantal leden
op 537 komt.

7. Penningmeester

a. Ruud ligt het financiële jaar toe. Opvallend zijn de hoge kosten voor het inwinnen van
(juridisch) advies in verband met de mogelijkheid dat we als vereniging BTW plichtig
worden. Er worden vanuit de aanwezige leden kritische vragen gesteld over de
hoogte van de kosten van het advies. Ruud geeft aan dat dit helaas nodig was.
De belastingdienst is voornemens verenigingen te belasten voor de ontvangen btw.
Een motorclub is hiertegen een rechtszaak begonnen, waartegen de belastingdienst
in beroep is gegaan, Dit beroep loopt nog.
Frans geeft aan dat nu investeringen afgeschreven worden in de begroting, Ruud
geeft aan dat dit op verzoek van leden is aangegeven in de vorige ALV. Nog verder
de genoemde punten specificeren?

b. De begroting wordt door Ruud toegelicht.

Vanuit de aanwezige leden worden vragen gesteld over de hoogte van de energiekosten van
het R4 kwartier, dit mede gezien de beperkte aantal dagen dat er feitelijk gebruik wordt
gemaakt van het kwartier.
Met de verhuurder was een afspraak gemaakt over de verdeling van de energiekosten.
Waarbij de helft van het gas en een derde van elektriciteit bij de vereniging in rekening
worden gebracht.
afgelopen jaar is met de verhuurder alleen de werkelijk gebruikte m3 gas in rekening worden
gebracht. er is een gasmeter aanwezig tussen de cv-ketel en aanvoer van de verhuurder.
Komend jaar wordt een tussenmeter voor het gebruik van elektriciteit tussengevoegd om
daarmee ook daarvoor alleen de verbruikte Kwh in rekening gebracht te krijgen.

c. De kascommissie doet verslag (jan Verbeek en Aart ‘t Lam)



De commissie geeft aan dat er enkele vragen waren op de ingediende
financiële stukken. Deze vragen werden snel en netjes beantwoord.
De commissie stelt voor om de penningmeester decharge te verlenen.HIer
wordt toe overgegaan.

d. De huidige kascommissie is bereid nogmaals zitting te nemen in commissie.

8. Pauze

Er wordt om 14.45 u een pauze ingelast van 15 minuten, om daarna om 15.00 u verder te
gaan.

9. statutenwijziging WBTR

Door de inwerkingtreding van de WTBR (Wet bestuur en toezicht rechtspersoon) moeten de
statuten van de vereniging aangepast worden aan de genoemd wetgeving, Door de notaris
een wijziging van de statuten opgesteld, Voorgesteld wordt om de notulen als wijziging op de
statuten vast te stellen. De aanwezige leden stemmen hiermee in. Omdat de statuten niet
voor iedereen beschikbaar waren op de website wordt besloten de vaststelling te
verplaatsen naar de ALV van 2024.

10. R4 Kwartier
Door Rene Yntema wordt een kort verslag gegeven van het afgelopen jaar, de vrijwilligers
hebben zich weer met vreugde ingezet voor de leden,. Daarnaast zijn er extra sleuteldagen
geweest die duidelijk ook in een behoefte voorzien.
Er zijn een paar klussen geweest die meer aandacht hebben gevraagd
Ondanks dat het mooie klussen zijn geeft de sleutelploeg aan dat gekozen moet worden
voor sleutelklussen/reparaties die niet meer dan 1 dag duren en voor de betreffende
sleuteldag zijn aangemeld.
Punt van aandacht is nog steeds het verdwijnen van gereedschap. Om dit op te lossen
wordt voorgesteld 2 gereedschaptassen in te richten en deze (met een borg) uit te lenen
tijdens de sleuteldag en na inleveren gecontroleerd worden of alles nog aanwezig is. Het
bestuur is voor het invoeren van een dergelijk “uitleensysteem”.
De ploeg adviseert om meer gebruik te maken van een aanmeldlijst waarbij de te
verwachten klussen ingepland kunnen worden.
Het bestuur geeft aan hiermee akkoord te gaan. De verdere uitwerking moet nog besproken
worden.

Hans de heer doet verslag van de magazijnploeg, Het afgelopen jaar is een grote omzet
gedraaid met als topdag een omzet van ca. € 1.500,00. De ploeg kijkt tevreden terug op het
afgelopen jaar. Hans was bereid om tijdelijk de functie van coördinator op zich te nemen.

Naast bovengenoemde wordt er nog verslag gedaan van de werkzaamheden en plannen
van de HAN voor de rally in Marocco. De HAN is voornemens een R4 te elektrificeren.

10. Vrijbuiter / Vrijbuiter 2.0
Aan Tom Bruinink (hoofdredacteur van de Vrijbuiter) is niet gevraagd om verslag te geven
van het afgelopen jaar, dit moeten we helaas missen.



Jan Verbeek (redacteur de e-mail nieuwsbrief Vrijbuiter 2.0) geeft dat aan afgelopen jaar
door gezondheidsproblemen minder nieuwsbrieven zijn verstuurd dan gebruikelijk. Jan geeft
aan dat het beter gaat en er weer meer nieuwsbrieven verstuurd gaan worden.
Vanuit enkele leden wordt aangegeven om leden de keus te geven om de vrijbuiter voortaan
digitaal te ontvangen in plaats van de hard-copy Vrijbuiter. Vooralsnog wordt hier niet toe
overgegaan,

12. Website
De website van de R4 club heeft een facelift ondergaan, de website ziet er weer fris en
modern uit.

Gevraagd wordt waarom een overzicht vanuit het forum niet op de website staat, deze was
ook al een tijd weg van de oude website.
De algemene opmerking vanuit de aanwezige leden is dat het up to date houden van de
evenementen en gebeurtenissen wel wat aandacht mag hebben. Het bestuur geeft aan hier
op te letten.
Jan Verbeek geeft aan dat hij bereid is meer berichtgeving op de website te willen bijhouden.
Het bestuur neemt zijn aanbod graag aan.

13. Evenementen
Evenementencommissie lid Matthieu Notten geeft verslag van het afgelopen
evenementenjaar.
Het voorjaarsevenement op Tholen was een succes met een prachtig uitgezette autotocht
over het eiland Tholen, Het najaarsevenement vond plaats in Diffelen, ook hier was een
mooie route uitgezet en werd het evenement zondag afgesloten door een mooie vaartocht
over de Vecht. Het eendaagsevenement ging niet door in verband met te weinig deelname.
Dit jaar wordt bij wijze van proef het eendaagsevenement in het voorjaar gehouden.

Ilona geeft aan voorstander te zijn van het organiseren van een eendaagsevenement op een
andere locatie.
Vanuit de aanwezige leden wordt nog voorgesteld te denken aan “gewoon” ergens
afspreken, een uitgezette rondrit te rijden en na te genieten in een restaurant oid

14. Rondvraag
Frans geeft aan dat het wenselijk is om een lijst met datums van sleuteldagen te publicren
op de website, Het bestuur geeft aan dit te onderzoeken
Het voornemen is om dit jaar daadwerkelijk te starten met klein-onderhoud-workshops.
Voorgesteld wordt om dit te filmen en ook via Youtube beschikbaar te stellen. Dit wordt
onderzocht.
Mark Spoelstra heeft aangegeven zich in te zetten als moderator van het forum.
Lambert geeft aan rustiger aan te gaan doen in verband met gezondheidsproblemen.

15. Sluiting
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inzet, inbreng en aanwezigheid.


